
Datum doručení: 2. 12. 2024 
 
Centrální číslo jednací: PS20240024333 
 
Věc: Nesouhlas s naceněním, zákon o odpadech 
 
Žádost  
 
(…)  

Žádost o poskytnutí informace 
(dle zákona č. 106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím) 

 
(…)              
    

Požaduji sdělit jména UPV-PS,který PS předložil návrh zák.o opadech a promlčení nároku fi 

AVE a n.“. 
 
Odpověď 
 
(…) 
 

Vážený pane ……, 

 

konstatujeme, že Kancelář Poslanecké sněmovny přijala dne 2. prosince 2024 Vaše 

osobně doručené podání, prostřednictvím kterého opětovně vyjadřujete svůj nesouhlas 

s oznámenou výší úhrady ve věci vedené u povinného subjektu pod č.j.:PS 2024/19488 – 2 a 

současně podáváte pod bodem B) novou žádost o poskytnutí informace podle zákona č. 

106/1999 Sb., o svobodném přístupu k informacím, ve znění pozdějších předpisů (dále jen 

„zákon o svobodném přístupu k informacím“) následujícího znění: „Požaduji sdělit jména 

UPV-PS,který PS předložil návrh zák.o opadech a promlčení nároku fi AVE a n.“.  

 

V souladu s Příkazem č. 4/2010 vedoucího Kanceláře Poslanecké sněmovny, v platném 

znění, je k vyřízení Vaší žádosti příslušné Samostatné oddělení styku s veřejností Kanceláře 

Poslanecké sněmovny. 

 

K předmětu žádosti lze konstatovat, že jsme Vám komplexní informace v této záležitosti 

poskytli již v předchozích odpovědích ze dne 12. 12. 2022, č. j.: PS 2022/22082 a zejména pak 

ze dne 22. 12. 2022, č. j.: PS 2022/23007. V uvedených podáních Vám bylo mimo jiné sděleno, 

že vládní návrh zákona o odpadech (sněmovní tisk 676) byl ve znění pozměňovacích návrhů 

přijat a vyhlášen ve Sbírce zákonů dne 23. prosince 2020 jako zákon č. 541/2020 Sb., o 

odpadech. K Vašemu dotazu lze sdělit, že předmětný návrh zákona byl Poslanecké sněmovně 

předložen dne 18.12.2019 vládou. Ústavně právní výbor předmětný sněmovní tisk 

nepředkládal a ani jej neprojednával.  

Nad rámec uvedeného lze v souladu s naší odpovědí ze dne 22.12.2022, č. j.: PS 

2022/23007 zopakovat, že k jakémukoliv „promlčení nároku fi AVE“ nejsme oprávněni se 

jakkoli vyjadřovat, neboť tato záležitost nespadá do působnosti Poslanecké sněmovny, ani 

Kanceláře Poslanecké sněmovny. 

S pozdravem   


